
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 231

Vil ministeren i forlængelse af orienteringen om statens forbrug af konsulenter i 2019, jf.

FIU alm. del - bilag 187, redegøre mere detaljeret for årsagerne til den generelle stigning

i udgifter til juridisk bistand, herunder hvorfor der tilsyneladende er tale om en tendens på

tværs af ministerier? Vil ministeren ligeledes redegøre for, hvilke overvejelser ministeren

har ift. at nedbringe forbruget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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